
Protokoll Styrelsemöte MiniGiraffen 2022-06-13 

 
Närvarande: Personal: Malin, Anita, Madeleine, Anna K, Monica. 
Styrelsen: Anna Gutenmark, Henrik Sundström, Ingrid Engstrand, Lisa 
Edespong, Lisa Eneroth, Jonathan Siverskog, Sara Johansson 
Andersson, Bashir Edwardsson Tajik. Elin Elwin ansluter kl. 18:45 
 

• Presentationsrunda: Personalen presenterar sig för styrelsen, 
framför allt för Henrik. Henrik presenterar sig för personalen.  
 

• Lokalfrågan:  
o Henrik berättar om lokalgruppen och målsättningen att hitta 

en lokal till sommaren 2023. Vi har sökt brett och tittat på 
olika alternativ som skulle kunna vara lämplig för vår 
verksamhet. Vi vill gärna ha en dialog med politiker men vi 
hittills har tyvärr inte lyckats få till ett möte. Vi har vid flera 
tillfällen försökt få ett möte med politiker 
(samhällsbyggnadsnämnden) utan framgång. Vi ska ha möte 
med kommunen på fredag och vi önskar att kommunen tar 
upp vår lokalfråga nu på torsdag förmiddag på sitt möte.  

o Vi har varit i kontakt med banken och gått igenom eventuellt 
köp av lokal. Vi har goda möjligheter, ekonomisk, för att 
kunna köpa en lokal. I dagsläget har vi dock ingen lokal som 
är aktuell för flytt av verksamheten. 

o Vi har varit i kontakt med olika fastighetsägare och gått 
igenom byggplaner för kommunen. 

o Enkätundersökning är avslutad och resultatet visar att de 
flesta familjer önskar lokal geografisk nära den lokalen vi 
idag har.  

o Jonathan berättar om samrådsmötet och detaljplanen för 
kommande byggnation. Upprörda deltagare och åsikter. 
Framför allt gällande 7 våningshuset från Stångstaden. Det 
upplevdes att åsikterna inte togs på allvar och man inte 
kommer att genomföra några ändringar av planer i 
dagsläget.  

 
• Pension-/bonusutbetalningar: 

Jonathan berättar om utbetalning gällande återbäring från 
pensionsförsäkring från Folksam. Pengarna fördelas jämnt mellan 
personalen då samtliga har jobbat längre än 4 år (sedan senaste 
utbetalningen). 



• Informationsmötet med föräldrar den 7/6/22:  
Anna G berättar att mötet har gått bra. Vi har dock ännu inte fått 
alla familjer att skriva upp sig på planeringseftermiddagar, 
arbetsveckor, städhelger. Det finns familjer som inte har uppfyllt 
sina arbetskrav trots påminnelser. Enligt stadgar har styrelsen 
möjlighet att säga upp avtalet med två månaders framförhållning. 
Vi hoppas på att kunna lösa det och ska försöka vara tydliga med 
att föräldrakooperativ kräver arbetsinsatser från samtliga 
familjer/medlemmar.  
 

• Kontaktlista:  
Ingrid kommer att skicka mejl till föräldrar gällande kontaktlistor. Vi 
behöver genomsam ha tillgång till kontaktlista då det kan bli aktuell 
för inkallandet av reservfamiljer med kortvarsel, byte av 
arbetshelger, arbetsveckor osv. Vi ska hitta en lösning som är 
säker gällande GDPR och vår sekretesspolicy. 
 
Powerpointpresentation: Henrik har skapat en presentation av 
Minigiraffen som man skulle kunna använda sig av vid olika möten 
för att presentera Minigiraffen och dess verksamhet.  
 
 
Mötet avslutas kl.19:30.  
Nästa styrelsemöte: 18 augusti 2022 kl.18:00. 

 


